
"WELKOM in ZORGLAND …Nederland

Ik ben geen pocher of snoever. Ik durf wel te zeggen dat ik in mijn leven het nodige heb meegemaakt. Ik denk
altijd dat elke ervaring je rijker maakt en dat is, denk ik, ook wel zo. Maar ik ben begin juli erg geschrokken en
het blijft mij maar bezig houden. Als wijkvereniging zijn wij benaderd omdat er grote behoefte was aan
burenhulp. Dat is mij niet vreemd, maar ik wil er wel voor waken dat ik niet op de verkeerde stoel ga zitten. 
Ik denk dat veel wijkbewoners het verhaal wel hebben meegekregen. In de Kea Boumanstraat was een
lichaam gevonden. De betreffende man was, zo blijkt later, overleden door hartfalen. Hij was zijn hond aan
het uitlaten. De hond zat naast het baasje. 
Er was geen opvang voor zijn partner/vrouw en of wij daarvoor niet zouden kunnen zorgen. Oeps! Is dit aan
ons? Met een medelid van de wijkvereniging hebben wij in de loop van de middag de vrouw bezocht.
Onwerkelijk wat we daar hebben meegemaakt. 
Wij hebben bij de Jumbo wat eten gekocht en dat ook klaar gemaakt. De overleden man was vertrokken en
niet meer terug gekomen. Zijn telefoon lag op tafel, de laptop stond open en mevrouw was helemaal verstijfd.
Gelukkig was er ook net de Thuiszorg, maar die dame was alleen maar bezig met “regelzaken”. Het bleek al
snel dat mevrouw de nodige beperkingen had. Ze kon eigenlijk vrij weinig zelfstandig. Zelfs haar eigen
voordeur openen was niet mogelijk. Daarnaast was ze in shock (begrijpelijk) door alles dat er was gebeurd. Ze
kon het niet bevatten. En al helemaal niet door haar psychische gesteldheid. 
Ik weet niet wie er allemaal bezig waren maar in elk geval een zorgmakelaar, de politie, de vervangende
huisarts en de Thuiszorg. Ook de gemeente Tilburg was ingeschakeld. Het gaat er mij nu niet om, om trappen
uit te delen en schuldigen aan de wijzen. Dat is niet aan mij. Ik heb alleen steeds gevraagd:  wie heeft de regie?
Niemand dus! 
Mevrouw zou feitelijk per direct uitgeplaatst moeten worden en het zou hooguit enkele uren gaan duren. De
dag erop zijn we terug gegaan en mevrouw was blij dat ze ons weer zag maar (nog) niet uitgeplaatst. Wie heeft
de regie? Wanneer wordt ze uitgeplaatst? “We zijn er hard mee bezig”, was het enige dat we te horen kregen. 
Wij waren niet meer nodig. Dat moet dus goed zijn gekomen. Wat blijkt enige weken later: mevrouw is ook
overleden. Ze is niet uitgeplaatst. Dit doet pijn, veel pijn. Dat is het enige dat ik er over kan zeggen. 
Wij kennen niet alle ins en outs maar het is helder dat hier veel niet klopt. Het zou goed zijn als alle
betrokkenen bij elkaar komen om te bezien waar het heeft gehaperd. Welkom in ons zorgland. 

Na het plotselinge overlijden van de heer Verpoort, is dus ook zijn levenspartner enkele weken later
overleden. Wij hopen dat zij samen de rust hebben gevonden. 

Spreuk van de maand:
Probeer te leven als een vogel; die zingt ook terwijl het regent.
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Turnhal gaat er echt komen in Stappegoor.

Als je vanuit onze wijk naar de Jumbo loopt kom je straks langs de nieuwe turnhal. Tegenwoordig kun je veilig
lopen via de trap in de Willy den Oudenstraat. Aan de linkerkant zit dan T-Kwadraat. Aan de rechterkant zien we
dan de fietsenstalling met daarvoor een immens grote parkeerplaats waar bijna nooit een auto staat. Net vóór
de fietsenstalling komt de turnhal. Het wordt een flink gebouw maar een deel staat op het parkeerterrein, dus
het torent niet boven de rest van de gebouwen uit. 
U ziet op de schetsen hierboven hoe het er uit kan gaan zien. Als wijkvereniging hebben wij aangegeven dat het
best een mooi en opvallend gebouw mag worden. En als het kan een transparant gebouw. 
Eind 2023 is de eerste selectie van de ontwerpen. Naar verwachting gaan ze bouwen in het najaar van 2024.
Ook de BSO gaat erin gehuisvest worden.
We hebben vernomen dat er een bewonersbijeenkomst gaat komen. Helaas hebben alleen de bewoners van
fase 6 hierover informatie ontvangen. Wij als wijkvereniging zijn bezig om een bredere groep bij de
besluitvorming te betrekken. 
Zodra er meer informatie beschikbaar is, informeren wij u via de gebruikelijke kanalen. 

Loopgroep Willemsbuiten.

Jaarlijks is De Verbeeten Challenge met daarbij een (hardloop)parcours van 5 en 10 kilometer door
Willemsbuiten. De wijkvereniging is een trouwe supporter en staat klaar met een drankje op de hoek van de
Willy den Oudenstraat/Bernard Leenestraat.  Wij hopen van harte dat deze activiteit nog groter gaat worden en
dat we met z’n allen de straat op gaan om de lopers aan te moedigen. Gewoon een leuke happening met een
mooi doel.
Iets nieuws in 2024: SPONSERING
In de wijk zit ook EXpresZO (naast de Subway). De eigenaresse Nancy heeft ons laten weten dat zij best een
loopgroep wil sponsoren. Daar zeggen wij geen NEE tegen. De eerste twee hardlopers uit de wijk hebben zich al
aangemeld. Alle (Willemsbuiten) hardlopers die zich bij ons willen aansluiten krijgen een mooi shirt dat door
EXpresZO bedrukt gaat worden. Meld je alvast aan dan zorgen wij dat er tijdig mooie Willemsbuiten-shirts gaan
komen. De datum is bekend: 21 april 2024: SAMEN SPORTIEF TEGEN KANKER 
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Zaterdag 28 oktober is het weer Halloween in Willemsbuiten!

Voor de derde keer organiseert de Wijkvereniging Willemsbuiten Halloween en kunnen jullie door de wijk spoken
en aanbellen bij alle deelnemende huizen.
Net zoals de vorige edities duurt Halloween van 18:00 - 20:00

Deelnemen als huis?
Wil je ook meedoen met Halloween, meld je dan aan op https://forms.gle/k9ysqLNYBS43ekbs9 
Na de aanmelding krijg je een link naar de poster om op te hangen voor het raam, zodat iedereen weet dat je
meedoet.

Meedoen als loper?
Je hoeft je niet in te schrijven, maar omdat we lange wachtrijen willen voorkomen bij de deelnemende huizen
verzoeken we iedereen te starten in zijn eigen buurtje. Na het bezoeken van de huizen in je eigen buurtje loop je
door naar het volgende buurtje (oplopend). Voorbeeld:
Woon je in buurtje 4, dan doe je eerst buurtje 4 en loop je vervolgens door naar buurtje 5 en 6 om daarna naar
buurtje 1,2 en 3 te lopen.
 
We hopen jullie allemaal zaterdag 28 oktober te mogen begroeten.
Mocht je met jouw pleintje of buurtje nog iets willen organiseren (bijvoorbeeld marshmallows roosteren), voel je
vrij om dat te doen.

https://forms.gle/k9ysqLNYBS43ekbs9
https://www.goirle.nl/noodopvang.html


COLUMN... 
Onze wijkwethouder, Yusuf Celik, aan het woord. 
Heeft u vragen aan hem? De wijkvereniging spreekt hem regelmatig. 
Laat het ons weten.

Naar een nieuw Stappegoorpark!

In mijn vorige bijdrage aan de nieuwsbrief vertelde ik over alle ontwikkelingen in en rond het gebied
Stappegoor. Bijna alle ontwikkelingen, want ik stond niet stil bij de ontwikkelingen van het Stappegoorpark. 
Dat haal ik in deze bijdrage graag in.
Weet u nog? In november 2021 gaf de Tilburgse gemeenteraad aan het college de opdracht om een studie uit
te voeren naar een openbaar Stappegoorpark. Een park met een semiopenbare atletiek accommodatie van een
dusdanig niveau dat er wel nationale kampioenschappen kunnen worden gehouden. En de gemeenteraad gaf
duidelijk aan dat het een studie die onpartijdig én met een goed communicatie- en participatietraject moest
zijn. 
Dat hebben we onszelf goed in de oren geknoopt en daar zijn we mee aan de slag gegaan. We hebben een
werkgroep met alle belanghebbenden in het leven geroepen: wijkvereniging Willemsbuiten, atletiekvereniging
Attila, het Consortium Stappegoor, het ROC en de gemeente. Die werkgroep voert sinds begin dit jaar de studie
uit. Aan het roer van de werkgroep staat een onafhankelijk voorzittersduo: Johan Dunnewijk en Noud Derks.
Een voorzittersduo met veel ervaring en deskundigheid, dat ze eerder al hebben laten zien bij de ontwikkeling
van het Spoorpark. 
Eerste stap in de studie was de inventarisatie van alle eisen en wensen van de verschillende belanghebbenden.
In meerdere sessies, zowel één op één als in de gezamenlijke werkgroep, is gekeken naar wat wel en niet zou
kunnen. Om de verschillende mogelijkheden te onderzoeken is de hulp ingeroepen van twee ontwerpbureaus. 
Kat in het bakkie zou je zeggen, maar niets is minder waar. Het is een enorme puzzel gebleken om aan alle
wensen en eisen te kunnen voldoen. De ruimte is namelijk zeer beperkt. Was het eerst de bedoeling om de
resultaten van de studie voor de zomer aan het college van burgemeester en wethouders aan te bieden, dat
bleek helaas niet haalbaar. De werkgroep was het op dat moment namelijk nog niet eens met de eerste
resultaten van de studie. Dat was voor atletiekvereniging Attila helaas reden om niet langer deel te nemen aan
de werkgroep. 
De andere leden van de werkgroep hebben vervolgens de afgelopen maanden samen de studie verder
uitgebreid en verdiept. Niet alleen is gekeken naar de locatie waar de atletiek accommodatie nu ligt. Vlakbij, in
het gebied Stappegoor bij Fontys en Intratuin, is namelijk ook een andere mogelijke plek gevonden. Een plek
die we de campus locatie noemen. De mogelijkheden van beide locaties, dus met een atletiekbaan die NK-
waardig is, worden sindsdien verder uitgewerkt. Belangrijkste vraag daarbij is: wat is er nodig om elk van beide
varianten zo goed mogelijk te laten slagen? Omdat het echt compleet verschillende locaties zijn, zullen ze
allebei ook andere voor- en nadelen hebben. 

Als de werkgroep alles op een rijtje heeft staan, wordt een rapportage over de beide locaties gemaakt. Op dat
rapport kan atletiekvereniging Attila dan nog reageren. Vervolgens wordt het rapport aan het college
aangeboden. Dat is waarschijnlijk in oktober. Op basis van het rapport neemt het college vervolgens een besluit
en dat wordt weer aan de gemeenteraad voorgelegd. 
Kortom, we hebben nog een aantal stappen te zetten, maar het eind van de studie is in zicht. Als er meer te
vertellen is, informeert de gemeente u vanzelfsprekend.

Met vriendelijke groet, Yusuf Çelik, wijkwethouder
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advertentie

Uw glazenwasser in Willemsbuiten is:

Kwaliteit, service, maatwerk en dat alles voor een leuke prijs. Al ruim 300 klanten in onze wijk. Voor
nadere info: info@rcm-glasbewassing.nl of bel 06 261 21 330. Aan u de keuze: 1 keer per maand of 1 keer per
twee maanden. Zonder strepen én ook de kozijnen worden meegenomen. 
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Ingekomen brief (naam bij de redactie bekend)

Een belangrijke vraag aan Attila. WAAROM DOEN JULLIE WAT JULLIE DOEN?
Ik woon in de wijk en ik sport ook bij Attila. Ik hoor binnen Attila uiteraard ook de verhalen die er nu spelen. Ik
lees de Nieuwsbrief van de wijk en weet intussen ook hoe zij in het hele verhaal staan. Wat een gedoe, maar ik
snap het niet, echt niet.
HELP ME.
Kan AV Attila (ik denk het bestuur) aan mij en aan de wijk uitleggen wat de reden is voor de eigen handelswijze.
Sinds ik bij AV Attila sport weet ik dat ze erg graag weg willen. De kopers van woningen in de wijk (ik dus ook) is
beloofd dat er een buurtpark zou komen. Het was een van de redenen om ons huis te kopen: een mooi park in
de nabijheid van deze prachtige wijk.
Ineens is Attila van plan om te blijven zitten terwijl er in de directe omgeving (bij Intratuin) een mooi alternatief
geboden is. Een nieuwe plek met een nieuwe baan, een nieuw paviljoen en alles erop en eraan. Wat is de
reden dat Attila hierin dwars ligt en zelfs uit het overleg met de gemeente is gestapt? Ik kan er met mijn pet
niet bij. Is het een spel of speelt er iets anders.
Ik ben van mening dat het bestuur van Attila haar verantwoordelijkheid moet nemen en aan de wijk EN eigen
leden moet uitleggen wat de redenen zijn van het handelen. De wijk en ik ook wil een park centraal in de wijk.
Welk belang heeft Attila om hieraan niet mee te werken? Ze riskeert hiermee een wellicht blijvende spanning
tussen de wijk en de atletiekvereniging. En er is een risico dat er dus helemaal geen park gaat komen. Een park
is een noodzakelijke groene long in de hele nieuwe wijk. Bestuur…….ga weer meedoen in het overleg en werk
mee aan de mooie nieuwe locatie. Dan is iedereen blij.

mailto:info@rcm-glasbewassing.nl


“Wij blijven de bewoner altijd als mens zien, niet alleen de ziekte dementie”
In het poortgebouw van de voormalige Willem II-kazerne wordt hard gewerkt aan de verbouw naar twee
kleinschalige woonzorglocaties voor mensen met dementie. “In Het Stappegoorhuis en Het Ringbaanhuis laten
we bewoners leven zoals zij dat zelf willen en gewend zijn.”
Jolanda Bruens houdt als locatie-manager van Het Ringbaanhuis de nieuwbouw in het Willemskwartier goed in
de gaten. Ze hoopt dat de toekomstige bewoners en buurtbewoners elkaar straks weten te vinden. “Bij een
andere locatie van Dagelijks Leven (de landelijke zorgorganisatie waar de woonzorglocaties bij horen) zien we
bijvoorbeeld dat een buurvrouw een van de bewoners komt ophalen om samen de hond uit te laten. Omdat zij
weet dat die bewoner dol is op honden. Zoiets kleins kan al zoveel verschil maken. We willen echt dat de
bewoners deel uitmaken van de buurt. Dat ze mee blijven doen in de maatschappij.”
24/7 ondersteuning 
Het belangrijkste is dat de bewoners zoveel mogelijk leven en wonen zoals zij dat zelf willen en gewend zijn. “Met
dit verschil dat er 24 uur per dag professionele ondersteuning voor hen klaarstaat”, zegt Jolanda. “We kijken echt
naar de mogelijkheden. In de moestuin werken, even een van de twee huiskamers stofzuigen, de was opvouwen
of de keuken in om de kok te helpen, het kan allemaal. Bewoners worden gestimuleerd mee te doen. Maar zat
iemand thuis het liefst alleen voor het raam kruiswoordpuzzels te doen? Dan is dat natuurlijk ook prima.” 
Betaalbaar wonen 
In beide huizen is straks plek voor 22 bewoners, waaronder een echtpaar. Wonen bij Dagelijks Leven is
betaalbaar, ook voor mensen met alleen AOW als inkomen. Elke bewoner kan zijn of haar studio inrichten met
vertrouwde meubels en aankleding van thuis. Samen eten, televisiekijken of een spelletje spelen? Dat kan in één
van de twee huiselijke woonkamers van het huis. In de activiteitenruimte organiseert de activiteitenbegeleider
passende activiteiten. “Maar als het mooi weer is doen we dat natuurlijk liever buiten, in onze ruime tuin”,
vervolgt Jolanda. “Zolang het past bij de wensen van de bewoners. Daar passen we onze zorg op aan.”
Zo min mogelijk uit handen nemen
Het is zorg die als medewerker wel bij je moet passen, weet Jolanda. “Als zorgmedewerker wil je vaak graag alles
voor iemand doen. Maar bij Dagelijks Leven nemen we bewoners juist zo min mogelijk uit handen, dat kan best
lastig zijn. Als een bewoner graag zelf een kopje koffie inschenkt, het liefst zelf doucht en zelfstandig
boodschappen doet, waarom zouden wij dat dan voor hem of haar doen zolang dat gewoon goed gaat? Wij
blijven altijd de mens zien, niet alleen de ziekte dementie.”
Het Ringbaanhuis en Het Stappegoorhuis openen naar verwachting komend voorjaar de deuren. Kijk voor meer
informatie over wonen of werken in een van de huizen op www.dagelijks-leven.nl/tilburg. 
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Advertentie 

Rabo Club Support HELP ONS!!!

Net als ieder jaar stelt de Rabobank vanuit haar maatschappelijke betrokkenheid geld ter beschikking voor mooie
initiatieven. Als wijkvereniging hebben we recentelijk een aanvraag gedaan. 
De hoogte van het bedrag wat wordt toegekend is afhankelijk van het aantal mensen wat stemt op onze
wijkvereniging.
Om te kunnen stemmen moet je een bankrekening hebben bij de Rabobank en je moet lid zijn. 
Mocht je dit nog niet gedaan hebben en wil je dit alsnog doen, dan kan dat door naar de volgende site te gaan:
https://www.rabobank.nl/leden/clubsupport/stemmen

Dit kan nog tot en met 26 september aanstaande dus steun ons!

Schoonmaakactie op zondag 1 oktober

De herfst is in aantocht en veel tuinen zijn al winterklaar gemaakt. Ook de gemeente heeft al gemaaid en
gesnoeid op veel plekken. Helaas wordt dan soms ook zichtbaar wat er afgelopen zomer is blijven slingeren.
Laten we onze wijk weer pico bello maken. We organiseren zondag 1 oktober a.s. van 10:00 tot 11:30 weer een
schoonmaakactie. Samen verzamelen we zwerfafval. Voor koffie, thee en wat lekkers wordt gezorgd. Materiaal is
ook aanwezig. Zien we jou ook? Verzamelen op de hoek van de Willy den Oudenstraat en de Bernard Leenestraat
(de hoek van Atilla bij de gele prullenbak). Tot dan!

. 
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Het Stappegoorpark leeft!

In de laatste nieuwsbrief gaven we aan dat er twee verschillende schetsontwerpen worden gemaakt. In de ene
situatie wordt zowel wonen, park als Attila geconcentreerd op de centrumlocatie. In de andere situatie komen
wonen en het park op de centrumlocatie en Attila op een alternatieve locatie binnen Stappegoor.
 Het doel van schetsontwerpen is om meer beeld te geven aan alle betrokkenen in het proces bij de mogelijke
uitwerking. Daarnaast geeft het ruimte om creatieve ideeën verder uit te werken. Dit alles heeft als doel om te
komen tot een gedegen advies van de onafhankelijk voorzitters. Dit advies staat gepland voor november dit
jaar.
Dat het leeft onder de wijkbewoners is ons duidelijk. Wij hebben steeds aangegeven dat je met vragen of
opmerkingen altijd bij ons terecht kan. We informeren alle wijkbewoners met de nieuwsbrief. Daarnaast
bespreken wij het geheel in meer detail met een groep van bewoners die hierbij graag meer betrokken wil zijn.
Het staat iedereen vrij om zich daar bij aan te sluiten. Wil je dat? Geef het aan met een mailtje naar de
wijkvereniging. We proberen zo iedereen mee te nemen in het proces, maar belangrijker nog, wij hopen zo de
stem van de wijk goed te vertolken. 

Wij waren dan ook zeer verrast toen wij in juli een anonieme brief ontvingen. Uit de brief maken wij op dat er
grote zorgen zijn over de mogelijke ontwikkelingen rondom het Stappegoorpark. Zoals gezegd gaan we graag in
gesprek, lichten we graag alles toe en vinden we het belangrijk om helder te krijgen wat er leeft. Helaas is dat
niet mogelijk wanneer men anoniem communiceert. Daarom nogmaals: zijn er vragen of wil je wat kwijt, laat
het weten. 
Mogelijk komen de zorgen voort uit de varianten van de schetsontwerpen die worden uitgewerkt. Daarom
lichten we dat graag nader toe. Zoals aangegeven worden de schetsontwerpen gemaakt om meer beeld te
geven bij de mogelijke scenario’s. Het doel is dat, met alle creativiteit van de gerenommeerde architecten,
helder wordt of iets haalbaar is, geheel niet haalbaar is of mogelijk is met een compromis. De onafhankelijk
voorzitters zullen met de betrokkenen in gesprek gaan en uiteindelijk met een advies komen. 
Natuurlijk vinden wij daar ook iets van. Het is niet zo, dat het advies bindend is en dat wij ons daar achter
moeten scharen. Wij zullen onze eigen mening daarover vormen in lijn met ons programma van Eisen en
Wensen. En dat programma van Eisen en Wensen is kraakhelder.
Het is wel zo dat wij op constructieve wijze samen met de betrokkenen in het proces willen kijken of wij samen
tot een oplossing kunnen komen. Daarom blijven wij deelnemen aan het proces, en stappen wij er niet uit,
omdat wij vertrouwen hebben in een goede uitkomst.
Gezien het belang om iedereen goed te informeren en de mening van de bewoners te kennen, organiseren wij
een bewonersbijeenkomst later dit jaar. Wanneer precies is afhankelijk van de voortgang van het geheel. De
planning nu is om dat te doen na het advies van de voorzitters, mogelijk volgt de bewonersbijeenkomst eerder
afhankelijk van de ontwikkelingen. We kunnen dan toelichting geven op het doorlopen proces en samen kijken
wat de beste weg is voor het vervolg.
Heb je nu al vragen of opmerkingen laat het ons weten. Meerdere bewoners gingen je al voor. Dus mocht je
meer informatie willen en/of actief mee willen denken over het nieuwe Stappegoorpark laat dat dan weten
door een mail te sturen naar info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
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Laatste nieuws van Willemspoort, gebouw is nu al te klein!

Bij de wijkvereniging (wij zijn immers de oren en de ogen van de wijk) horen en zien wij altijd van alles. Het
gonst al enige tijd over Willemspoort. We zijn daarom op zoek gegaan naar wat er speelt bij Willemspoort. 

Terwijl de nieuwbouw in de Willem II-kazerne gerealiseerd gaat worden en de oude noodschool wordt weggehaald (zie foto)
blijkt dat de nieuwbouw veel en veel te klein is. De directeur heeft ons te woord gestaan met het schaamrood op de kaken.
Ze kan het wel uitleggen maar ze snapt als geen ander hoe vervelend het is dat kinderen uit Willemsbuiten (en dadelijk
Willemskwartier) geen plaats kunnen krijgen in de wijkschool. Het liefst, zo zegt Marieke Hamburg, willen wij de hele wijk
bedienen. Wil je precies weten hoe het zit dan verwijs ik u graag naar de site van KC Willemspoort
(https://www.kcwillemspoort.nl/ ). 

De oorzaak van alle beperkingen ligt helemaal bij de gemeente. De gemeente heeft prognosegetallen gebruikt zonder erbij
na te denken dat het een kinderrijke wijk is en dat er ook nog veel gebouwd gaat worden. Vanuit Berkel-Enschot (hebben we
ook even gebeld) hebben we precies dezelfde berichten gehoord. En omdat het een openbare school is, is de gemeente
verantwoordelijk voor de huisvesting. Als we de gemeente -afdeling onderwijs- bellen dan horen we dat er een vrijheid is van
schoolkeuze. Ik heb de vraag voorgelegd waarom de gemeente nu pas gaat nadenken en waarom dat niet eerder is gebeurd.
Het antwoord is simpel; “wij hebben jammer genoeg geen glazen bol”, maar we kennen de problemen. 
Marieke Hamburg vertelt dat ze gaan starten met 4 kleutergroepen van 32 kinderen. Meer kan niet anders loopt de school
dadelijk vast. Over een paar jaar is groep 1 ook een keer groep 8. Gezinnen die al een kind hebben op Willemspoort hebben
geluk: die hebben namelijk voorrang.
De wijk heeft dadelijk de mooiste school van heel Tilburg maar ook een school die er niet is voor elk kind uit de buurt. Er is
maar een woord dat hierbij past “WRANG”. 

Inmiddels hebben wij ook een verzoek vanuit een aantal bewoners ontvangen om in gesprek te gaan met de gemeente. 
Wij willen dit als wijkvereniging op de eerstvolgende vergadering bespreken.
Mocht u als bewoner hier een rol in willen spelen, kunt u dit melden via info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
Wellicht kan er een projectgroep worden gestart met mensen uit de wijk die zich hiervoor willen gaan inzetten.
Wij zullen dit gaan inventariseren en komen daar op een later moment op terug. 
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https://www.kcwillemspoort.nl/
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Hoe viert Willemsbuiten Oud & Nieuw???

Een oliebollen voetbaltoernooi in je straat op 31 december? Met de jongeren in je buurt een spetterend
eindejaarsfeest organiseren? Of juist iets doen voor de eenzame ouderen in je wijk? De gemeente Tilburg geeft
inwoners de kans om tijdens oud & nieuw zelf activiteiten in de wijken of dorpen te organiseren. Per activiteit
stelt de gemeente hiervoor tot € 7.500,- subsidie beschikbaar.
Stuur je idee naar nieuwjaar@tilburg.nl en wie weet kun jij een leuk feestje vieren!

. 

https://www.goirle.nl/noodopvang.html


Plannen voor de geluidswal

Iedereen loopt wel een keertje boven bij de geluidswal. De bedoeling was dat het uitzichtpunt een leuke
ontmoetingsplek zou worden. Dat is het hooguit geworden voor de jeugd. Het werd tevens een plek voor de altijd
weer vervelende vandalen. Ingrijpen is moeilijk, zo blijkt keer op keer weer. Het glas was erg beschadigd en is
reeds een keer vervangen. Er is een hekwerk voor geplaatst. De kosten voor vervanging zijn werkelijk extreem
hoog en het kan alleen vervangen worden vanuit de snelweg. Die moet dan ook voor een deel worden
afgesloten. Wat nu? De grote ruit vervangen door kleinere raampjes? Ook dit Is een kansloze optie. 

De gemeente heeft in een overleg met ons alle mogelijkheden bekeken. Wat ons betreft gaat het aan de wijk-
zijde dichtgemetseld worden. Misschien nog wel met een mooie muurschildering. Aan de kant van de snelweg is
het idee om er een “mega-insectenhotel” van te gaan maken. Met daaronder een prachtige bloeiende weide. De
bloemen en de bijen blij en wij af van de doorn in ons oog. 

. 
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Snoei nu je beukenhaag

Elke woning in onze wijk heeft een voortuin. En zoals iedereen weet zijn wij verplicht om de beukenhaag vijf jaar
te laten staan voor de eenheid in de gehele wijk. Dat niet iedereen zich hieraan houdt is niet ons probleem; de
wijkvereniging is geen controleur. 
We hebben wel een aantal tips voor iedereen die een beukenhaag heeft. 
Snoei je beukenhaag in juni én in september/oktober. Het is raadzaam de haag de eerste keer voor de langste
dag van het jaar, dus voor 21 juni, te snoeien. Wanneer je dit doet heeft jouw haag namelijk ruim de tijd om
nieuwe scheuten aan te maken. De tweede keer snoeien kan je doen in september of in oktober, in ieder geval
voordat de winter aanbreekt.
Snoeien kan je het beste doen op een dag dat het bewolkt is en de zon dus niet schijnt. Wanneer er te veel zon is,
loop je namelijk het risico dat het blad gaat verbranden. Dit komt omdat het binnenste blad nog geen zonlicht
heeft gezien. 
Wil je meer dan twee keer per jaar snoeien? Dit is geen probleem. Hoe meer je snoeit, hoe sneller de beukenhaag
dichtgroeit. Meestal zijn de twee snoeimomenten ook meteen de momenten waarop je jouw beukenhaag
bemest. Zo heb je maar twee keer per jaar omkijken naar je haag! 
We geven je graag nog wat andere handige tips mee die van pas kunnen komen bij het snoeien van de
beukenhaag.
1.     Gebruik scherp gereedschap. Takken snij je zo rechter af. Dit is beter voor de beukenhaag en ziet er   
         bovendien mooier uit.
2.     Besproei de beukenhaag met water voordat je met snoeien begint. Zo beschadig je de beuk minder en je  
        snoeischaar gaat langer mee.
3.     Snoei altijd van onderaf naar boven toe. De takken vallen zo eenvoudig op de grond.
4.     Leg een zeil voor de haag op de grond, om de afgeknipte takken op te vangen.
5.     Laat je beukenhaag niet te veel de hoogte in groeien en zorg ervoor dat je ook zonder trap nog bij de 
         bovenkant van de haag kan.

https://www.goirle.nl/noodopvang.html
https://tuincentrum.nl/p/pokon-beuken-hagen-voeding
https://tuincentrum.nl/p/pokon-beuken-hagen-voeding
https://www.goirle.nl/noodopvang.html

